

Press Release

19th December 2024

AlAbraaj Restaurants Group B.S.C. ('ABRAAJ') Shares Commences Trading on Bahrain Bourse

- BHB announces the listing of AlAbraaj Restaurants Group following AlAbraaj Group's offering of 38 million shares at BHD 0.236 per share
- The Offering was oversubscribed by 2.6 times

Bahrain Bourse announced on Thursday, 19th December 2024 the listing of AlAbraaj Restaurants Group B.S.C. under the trading symbol 'ABRAAJ', where a ringing bell ceremony was held to mark the commencement of trading on ABRAAJ shares in the presence of Sh. Khalifa Bin Ebrahim Al Khalifa, Chief Executive Officer of Bahrain Bourse, Hamad Rashed Isa, Chairman of AlAbraaj Restaurants Group alongside the executive management of Bahrain Bourse, SICO, and senior representatives from various entities and stakeholders.

On his part, Sh. Khalifa Bin Ebrahim Al Khalifa Chief Executive Officer of Bahrain Bourse said: "We are pleased to welcome the listing of AlAbraaj Restaurants Group under the Consumer Discretionary sector on Bahrain Bourse. With its expertise in the F&B sector and strong track record, AlAbraaj Restaurants Group represents a strong addition to our market offering. The IPO was met with strong demand which reflects investor trust in Bahrain Bourse and underscores our commitment towards issuer growth, as well as reinforces the Kingdom's commitment to economic diversification, and positioning of the capital markets as a key driver of sustainable growth and development, as well as paves the way for companies from various sectors to explore the benefits of listing."

Hamad Rashed Isa, Chairman of AlAbraaj Restaurants Group said, "Today is a monumental day, for everyone who has been part of this journey over the past 37 years. As we celebrate the official listing of AlAbraaj on Bahrain Bourse, I am filled with immense pride and gratitude. We will continue upholding our values, the trust

of our customers, the dedication of our employees, and our unwavering belief in our potential for growth.”

Commenting on the IPO, Najla Al-Shirawi, SICO’s Group CEO, said: “The remarkable demand from retail investors across diverse age groups, coupled with strong interest from professional investors, far surpassed expectations. This underscores the exceptional appeal of high-quality opportunities in the F&B sector and highlights the strength of Al Abraaj's robust business model and promising growth trajectory. The offering’s compelling valuation provided investors with a unique opportunity of potential capital appreciation and consistent income through dividend payouts. We extend our heartfelt congratulations to Al Abraaj Restaurants Group on their successful listing and eagerly anticipate their continued growth and regional expansion.”

AlAbraaj Restaurants Group will commence trading under the trading symbol ABRAAJ in the IPO Market for a duration of six months according to the procedures followed in the market, and will then be transferred to the regular market to be traded under the Consumer Discretionary sector. Following the listing of AlAbraaj Restaurants Group, the total number of listed companies at Bahrain Bourse rose to 41 companies.

AlAbraaj Restaurants Group is one of the leaders in the food and beverage industry, known for its diverse portfolio of 16 successful brands as well as cloud kitchens across Bahrain and the Kingdom of Saudi Arabia.

It is worth mentioning that ABRAAJ IPO transaction was completed in December 2024 an Initial Public Offering (IPO), where 38,181,818 shares were offered at a price of BD 0.236 per share, representing 35% of the company’s total issued post-IPO share capital. The IPO was met with strong retail & professional demand resulting in an oversubscribed offer of 2.6 times.

– The End –

About Bahrain Bourse

Bahrain Bourse is a self-regulated multi-asset marketplace operator established since 1987. Bahrain Bourse aims to offer to its investors, issuers, and intermediaries a comprehensive suite of exchange-related facilities including offering listing, trading, settlement, and depositary services for various financial instruments. We aim to offer our stakeholders with the best investment and trading solutions, and pair it with creative insights and problem solving skills to provide our investors, issuers, and

intermediaries with valuable resources to meet their every expectation. Our key growth pillars underpins our way of conducting business and how we interact with our stakeholders: Origination, Innovation, Collaboration, and Pioneering Spirit, and all of them working together is what enables us to offer you with an "Oasis of Investment Opportunities".

<p><i>For media inquiries, please contact:</i> Marketing & Business Development Office: (+973) 17 108780 e-Mail: mbsd.info@bahrainbourse.com</p>	<p><i>For general inquiries, please contact:</i> Bahrain Financial Harbor Harbor Gate, Level 4 P.O. Box 3203 Manama, Kingdom of Bahrain Tel: (+973) 17261260 Fax: (+973) 17213061 info@bahrainbourse.com www.bahrainbourse.com</p>
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

19 ديسمبر 2024

خبر صحفي

بدء التداول على أسهم مجموعة مطاعم الأبراج ش.م.ب. في بورصة البحرين

- بورصة البحرين تعلن عن إدراج مجموعة مطاعم الأبراج بعد طرح 38 مليون سهم للاكتتاب بسعر 0.236 دينار.
- تمت تغطية إجمالي حجم الاكتتاب 2.6 ضعف.

أعلنت بورصة البحرين يوم الخميس الموافق 19 ديسمبر 2024 عن إدراج مجموعة مطاعم الأبراج ش.م.ب. (ABRAAJ)، وتم قرع الجرس في قاعة التداول لإعلان بدء التداول على أسهم المجموعة في احتفال مميز بمقر بورصة البحرين بحضور الشيخ خليفة بن إبراهيم آل خليفة الرئيس التنفيذي لبورصة البحرين والسيد حمد راشد عيسى رئيس مجلس إدارة مجموعة مطاعم الأبراج إلى جانب الإدارة التنفيذية لبورصة البحرين وسيكو، وكبار المسؤولين من العديد من المؤسسات والجهات ذات العلاقة.

ومن جهته، صرح الشيخ خليفة بن إبراهيم آل خليفة الرئيس التنفيذي لبورصة البحرين بقوله: "يسعدني الترحيب بمجموعة مطاعم الأبراج على انضمامهم إلى بورصة البحرين ضمن قطاع السلع الاستهلاكية الكمالية، حيث سيساهم انضمام المجموعة ذات الخبرة الواسعة في قطاع الضيافة والمطاعم في توسعة آفاق الفرص الاستثمارية للمستثمرين في بورصة البحرين. وقد شهد الاكتتاب إقبالاً واسعاً من المستثمرين، مما يعكس ثقة المستثمرين في بورصة البحرين ويؤكد التزام بورصة البحرين باستقطاب شركات جديدة وتشجيعها على النمو بالإضافة إلى توفير قطاعات متنوعة تدعم التنوع الاقتصادي لمملكة البحرين مما يساهم في تعزيز دور الأسواق المالية كمحرك رئيسي للنمو الاقتصادي المستدام، وتمهيد الطريق للشركات من مختلف القطاعات للاستفادة من المزايا العديدة للإدراج".

وعلق السيد حمد راشد عيسى رئيس مجلس إدارة مجموعة مطاعم الأبراج: "اليوم هو يوم مهم، لكل من كان جزءاً من هذه الرحلة على مدى السنوات السبع والثلاثين الماضية. بينما نحتفل بالإدراج الرسمي لمجموعة مطاعم الأبراج في بورصة البحرين، أشعر بفخر وامتنان كبيرين. سنواصل التمسك بقيمتنا، وثقة عملائنا، وتفاني موظفينا، وإيماننا الثابت بإمكاناتنا للتطور والنمو."

ومن جانبها علقت السيدة نجلاء الشيراوي الرئيس التنفيذي لسيكو بالقول: "لقد شهد الاكتتاب اهتمام واسع من قبل المستثمرين الأفراد باختلاف فئاتهم العمرية مما فاق التوقعات، كما كان الإقبال على الطرح من قبل المستثمرين المحترفين جيد، مما يعكس رواج الفرص الاستثمارية المميزة في قطاع المأكولات والمشروبات وقوة نموذج أعمال مجموعة مطاعم الأبراج، وما تحمله من إمكانيات نمو واعدة. ولا شك أن التقييم الجيد للطرح العام قد أتاح للمستثمرين فرصة سانحة للجمع بين احتمالية

الارتفاع قيمة السهم بعد الأدرج، فضلا عن الحصول على دخل منتظم من خلال توزيعات الأرباح. ويسرنا أن نتقدم بخالص التهاني لمجموعة مطاعم الأبراج على إدراجها الناجح، ونتطلع إلى مواصلة دعمها ومساندتها في مسيرتها نحو المزيد من النمو والانتشار الاقليمي."

وسيتم تداول مجموعة مطاعم الأبراج تحت الرمز (ABRAAJ) في سوق الاكتتابات الأولية لمدة ستة أشهر وذلك حسب الإجراءات المتبعة في السوق على أن يتم نقلها إلى السوق النظامي ليتم تداولها ضمن قطاع السلع الاستهلاكية الكمالية. وبإدراج مجموعة مطاعم الأبراج يصل إجمالي عدد الشركات المدرجة في البورصة إلى 41 شركة.

وتعد مجموعة مطاعم الأبراج شركة رائدة في قطاع المأكولات والمشروبات حيث تدير 16 علامة تجارية فضلا عن عدد من المطابخ السحابية في كل من البحرين والمملكة العربية السعودية.

ومن الجدير بالذكر أن مجموعة مطاعم الأبراج استكملت في شهر ديسمبر 2024 إجراءات طرحها الأولي للاكتتاب بطرح 38,181,818 سهم وذلك بسعر طرح يبلغ 236 فلساً للسهم أي ما يمثل 35% من رأس مالها الصادر بعد الطرح حيث نتج عنه تغطية إجمالي حجم الاكتتاب 2.6 مرة مما يمثل إقبالاً كبيراً من جانب المستثمرين المحترفين والمستثمرين الأفراد.

لمحة عامة

تأسست بورصة البحرين عام 1987 وهي حاليا سوق متعددة الأصول ذات تنظيم ذاتي. توفر بورصة البحرين مجموعة شاملة من المنتجات والخدمات للمستثمرين ومصدري الأوراق المالية والوسطاء تتضمن خدمات الإدراج والتداول والتسوية والإيداع المركزي لمختلف الأدوات المتوفرة على منصة البورصة. وتهدف البورصة لتزويد المهتمين بقطاع رأس المال بأفضل حلول الاستثمار والتداول وإقرارها بأفضل الرؤى المبتكرة والموارد القيمة تلبية لجميع توقعات المستثمرين والمصدرين والوسطاء على أكمل وجه. إن الابتكار والتعاون وروح الريادة هي ركائزنا الرئيسية للنمو والداعم لنا في إدارة الأعمال وتفاعلنا مع المهتمين بقطاع رأس المال حيث تعمل هذه الأسس جميعها على تقديم "واحة الفرص الاستثمارية".

<p>لاستفساراتكم العامة، يرجى التواصل: إدارة التسويق وتطوير الأعمال هاتف: 17 108780 (+973) بريد الكتروني: mbsd.info@bahrainbourse.com</p>	<p>لاستفساراتكم العامة، يرجى التواصل: مرفا البحرين المالي يوابة المرفأ، الطابق الرابع ص.ب.: 3203 المنامة، مملكة البحرين هاتف: 17261260 (+973) فاكس: 17213061 (+973) info@bahrainbourse.com www.bahrainbourse.com</p>
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------	---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------